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زخمی های  پایتخت
چلسی- آرسنال

شهریه 200، 300 میلیونی کذب محض است

 توتی، باره سی و سیدورف
ــران می آورم را هم به ته

باشگاه  لاکچری 
 واکنش مدیرعامل

 تهــران
 به اتفاقات اخیر

باشگاه 
هنوز 

را افتتاح 
نکرده ایم

کنعانی زادگان: بازی با 
انگلیس مهم ترین بازی ماست

اسکوچیچ ۲5 ساعت در 
شبانه روز کار می کند! 

 نه  برای   ساوتگیت  کری   می خوانم
  نه   برای کیــن

 ۶  نفر آزاد  هستند
 ۲ بازیکن  تحت  قرارداد

آخرین وضعیت بازیکنان 
مدنظر پرسپولیس 

 اولین  فینال  تاریخ 
برای   اراکی ها 

آلومینیوم 1- خلیج فارس 0

رحمتی در مصاحبه 
با خبرورزشی:

 بین دو نیمه
 مطمئن  بودم

 پرسپولیس  را 
می بریم

شگفتی کامل   نشد

الاهلی بدون ایرانی ها 
۸ گل به تیم استراماچونی زد

زنگ خطر برای نوراللهی 
و قایدی به صدا درآمد

 این  برد  را  به  کارگران کارخانه 
آلومینیوم   تقدیم   می کنم 
 بازیکنانم  بعد  از   پنا لتی  شخصیت 
خود  را  نشان  دادند

 ماجرای ملاقات
 گلزار و کریمی 
با مجیدی

کاظمیان و مسلمان هم بودند

آخرين وضعيت ستاره هاي مد نظر يحيي 

 6 بازيكن آزاد
 و 2 بازيكن تحت
قرارداد هستند

همان طور كه قبلاً نوشتيم، پرسپوليس نقل 
و انتقالات تابســتاني شلوغي را پشت  سر 
خواهد گذاشت و يحيي گل محمدي قصد 
دارد با كنار گذاشــتن چند بازيكن و خريد 
چند ستاره، تيمي قدرتمند و پرمهره را براي 
فصل آينده راهي بازي هاي ليگ برتر كند. 
طي روزهاي گذشــته رسانه ها از بازيكنان 
مختلفي براي پيوســتن به پرســپوليس 
صحبت كردند ولي باشــگاه پرسپوليس 
هرگونه فعاليت نقل و انتقالاتي را تكذيب 
كرد. تكذيبي كه توسط خود رضا درويش 
تكذيب شد و او به صراحت در مصاحبه  اش 
اعلام كرد يحيي گل محمدي هم ليســت 
نفراتي كه بايد قراردادشان تمديد شود و هم 
ليست بازيكنان مد نظر براي جذب در فصل 
آينده را به باشگاه و شخص مديرعامل ارائه 
كرده اســت. از همين  رو در شــماره روز 
گذشته خبرورزشــي، از بازيكنان مد نظر 
يحيي گل محمدي رونمايي كرديم. چند 
بازيكن ملي پــوش و لژيونر به همراه چند 
ستاره ليگ برتري در ليست يحيي حضور 
دارند و اگر مذاكرات با اين نفرات به نتيجه 
برسد، اين ستاره ها در فصل آينده پيراهن 
پرســپوليس را به تن خواهند كرد. در اين 
گزارش اما مي خواهيم، وضعيت فعلي اين 

بازيكنان را بررسي كنيم. 
  عليرضابيرانوند؛بعــد از عملكرد 
ضعيف گلرهاي پرسپوليس در اين فصل و 
اختلاف حامد لك با كادر فني اين تيم و كنار 
گذاشتن اين گلر، يحيي روي جذب عليرضا 
بيرانونــد اصــرار دارد. درويــش هم در 
مصاحبه  اش بازگشت احتمالي اين گلر به 
پرسپوليس را تأييد كرد و خود بيرانوند هم 
اعلام كرد دوســت دارد به پرســپوليس 
برگردد. بيرانوند در تيم باشگاهي  اش فرصت 
بازي كردن پيدا نمي كند و همين موضوع 

باعث شده تا او به فكر انتخاب تيمي بيفتد 
كه بتواند به صورت فيكس بازي كند و جاي 
خود را در تركيب اصلي تيم ملي در بازي هاي 
جام جهاني  تثبيت كند. قــرارداد قرضي 
عليرضا با بواويستا در پايان همين فصل به 
پايان مي رسد ولي او هنوز يك فصل ديگر با 
باشگاه آنتورپ قرارداد دارد. نه بيرانوند و نه 
باشگاه بلژيكي علاقه اي به ادامه همكاري با 
هم ندارند ولي آنتــورپ به همين راحتي 
حاضر نيســت عليرضا را بــه تيم ديگري 
بفروشــد. به اين ترتيب بايد شاهد حضور 
قرضي بيرانوند در پرسپوليس باشيم، مگر 
اينكه خود عليرضا بتواند رضايتنامه  اش را از 

باشگاه بلژيكي دريافت كند. 
  شجاعخليلزاده؛مدافع فعلي الريان 
قطر اين روزها دوران نقاهت خود را بعد از 
عمل جراحي پشت  سر مي گذارد. قرارداد 
شجاع بعد از دو فصل حضور در قطر، دو ماه 
ديگر با الريان تمام مي شــود و طبق اعلام 
رسانه هاي قطري هنوز پيشنهادي براي 
تمديــد قرارداد به مدافع فيكس تيم ملي 
داده نشده اســت. خود خليل  زاده بارها از 
علاقه  اش به بازگشــت به پرســپوليس 
صحبت كرده و احتمال آمدن اين بازيكن 
به فوتبال ايران و پوشيدن دوباره پيراهن 

پرسپوليس زياد است. 
  محمدحسينکنعانيزادگان؛ديگر 
مدافع فيكس تيم ملي كه او هم مثل شجاع 
در فوتبال قطر حضــور دارد، يكي ديگر از 
بازيكناني است كه يحيي گل محمدي روي 
جذبش اصرار دارد. محمدحســين در تيم 
الاهلي قطر مهره اي فيكس و تأثيرگذار است 
ولي قرارداد اين مدافع ملي پوش با باشگاه 
قطــري بــه زودي تمــام خواهد شــد. 
كنعانــي زادگان فعلًا بيــن دو راهي ادامه 
حضور در قطر و يا بازگشت به پرسپوليس 

قــرار دارد و هنوز تصميمي براي فصل بعد 
نگرفته است. اين بازيكن از الاهلي پيشنهاد 
تمديد قرارداد دريافت كرده و يكي دو تيم 
ديگر قطري هم خواهان به خدمت گرفتنش 
هســتند. طبيعتاً پولي كه قطري ها به اين 
بازيكن مي دهند، قابل قياس با پرسپوليس 
نيست و شايد هر بازيكني نتواند از اين پول 
بگذرد. تكليف كنعانــي چند هفته ديگر 

مشخص خواهد شد. 
  اميدنورافكن؛ستاره فعلي سپاهان 
كه ســابقه حضور در استقلال را هم دارد، 
گزينه اصلي گل محمدي براي سمت چپ 
خط دفاعي پرسپوليس است. اميد كه در 
چند بازي گذشته در تركيب اصلي تيم ملي 
هم به ميدان رفته، عملكرد بسيار خوبي در 
چند فصــل اخير از خــودش به نمايش 
گذاشته است. با اين حال جذب نورافكن 
براي پرسپوليس بسيار سخت خواهد بود. 
اميد يك فصل ديگر با سپاهان قرارداد دارد 
و قطعاً مديران ســپاهان هركاري انجام 
خواهند داد تا اين بازيكن را نگه دارند، به 
خصوص اينكه مي دانند مشتري اصلي اين 
بازيكن پرسپوليسي است كه يكي از رقباي 
اصلي زردپوشان به حســاب مي  آيد. اگر 
نورافكن بتواند با سپاهاني ها براي جدايي 
به توافق برســد، پرسپوليســي شدن او 

محتمل به نظر مي رسد. 
  دانيالاسماعيليفر؛يكي ديگر از 
ســتاره هاي ليگ برتر كه در ســپاهان 
بازيكن مي كند، دانيال اسماعيلي فر است. 

دانيال كه قبلًا شاگرد يحيي گل محمدي 
بــوده بــراي چندمين بــار در تيررس 
پرســپوليس قرار گرفته است. دو فصل 
پيش سپاهان در حالي اين بازيكن را با يك 
مبلــغ بالا به خدمت گرفت كه دانيال در 
آستانه پرسپوليسي شدن قرار داشت ولي 
ترجيح داد راهي سپاهان شود. قرارداد اين 
بازيكن با زرد پوشان اصفهاني آخر فصل به 
پايان مي رسد و آن طور كه مشخص است 
مانعي در راه پرسپوليسي شدن او وجود 
ندارد، مگر اينكه ســپاهاني ها با يك رقم 
عجيب و غريب اسماعيلي فر را راضي به 

ماندن كنند. 
  پيمــانبابایي؛يحيي در نيم فصل 
همين امسال تلاش زيادي كرد تا بابايي را 
به پرســپوليس بياورد ولــي با مخالفت 
مديران تراكتور و مالك اين باشگاه زنوزي 
مواجه شد. شــنيده ها حاكي است بابايي 
دوباره در ليست يحيي گل محمدي قرار 
گرفته و خود اين بازيكن هم علاقه دارد تا 
فصل بعد پيراهن پرسپوليس را بر تن كند. 
قرارداد بابايي با تراكتور در آخر همين فصل 
به پايان خواهد رسيد و اين بازيكن مي تواند 
بدون مشــكل با پرســپوليس يا هر تيم 

ديگري قرارداد امضا كند. 
  سعيدصادقي؛بدون شك سعيد يكي 
از بهترين هاي ليگ در اين فصل به حساب 
مي  آيد. وينگــر تكنيكي گل گهر در صبا و 
شهرخودرو شاگرد يحيي گل محمدي بوده 
و ارتباط خوبي با سرمربي پرسپوليس دارد. 

اين بازيكن در تابستان 
در آستانه استقلالي شدن 

قرار داشت ولي به لحاظ مالي 
توافــق انجام نشــد و صادقي 

قراردادش را با گل گهر تمديد كرد. 
گل محمدي كه علاقه زيادي به اين 

بازيكن دارد، دوبــاره مي خواهد براي 
جذب سعيد اقدام كند ولي در اين راه كار 

سختي پيش  رو خواهد داشت. صادقي كه 
در پايان فصل بازيكن آزاد خواهد شد، به غير 
از پرســپوليس و تيم فعلي  اش گل گهر، از 
چند تيم داخلي و خارجي پيشنهاد دارد و 
مشــخص نيســت براي فصل آينده چه 

تصميمي خواهد گرفت. 
  عليعليپور؛بهترين گلزن پرسپوليس 
در تاريخ ليگ برتر، دومين فصل حضورش 
را در فوتبال پرتغال پشــت  سر مي گذارد. 
برخلاف سال گذشــته، در اين فصل علي 
فرصت بيشتري براي بازي كردن پيدا كرده 
و گل هاي خوبي هم براي ماريتيمو به ثمر 
رسانده است. با اين حال اين بازيكن فرصتي 
براي حضور در تيم ملي پيدا نمي كند. خود 
علي دوست دارد فوتبالش را در اروپا ادامه 
دهد و جايگاه ثابتي در اروپا به دست بياورد 
ولي پرسپوليس هم مي تواند در سال جام 
جهاني  گزينه خوبي براي اين بازيكن باشد. 
قرارداد عليپور با ماريتيمو در پايان همين 
فصل به اتمام خواهد رسيد ولي علي هنوز 
تصميم قطعي خود را بــراي فصل آينده 

نگرفته است. 

 علیزاده، تنها طلايي ايران 
در 5 وزن اول

مسابقات كشتي فرنگي قهرماني آسيا 2022 مغولستان

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

آنها به پرسپولیس پول نمي دهند
 مســئولان باشگاه پرسپوليس از كنفدراسيون فوتبال آسيا خواسته اند پول 
استوكس را از طلب اين باشگاه بپردازند. آنها در واقع تيري در تاريكي انداخته اند 
كه شايد به مقصد بخورد اما قبلًا هم اين كار را كرده بودند و جواب نداد. مثلًا 
در ماجراي كالدرون كه AFC پول نداد و يا خيلي موارد ديگر.  متأسفانه بارها 
ثابت شده كه رؤساي فيفا و AFC فقط قشنگ حرف مي زنند و به مرحله عمل 
كه مي رسد خبري از پول نمي شود. اينفانتينو با ديپلماسي لبخند جلو مي رود 
ولي دلش به حال ما نمي ســوزد. تحريم ها هم بهانه اي شده كه پول ندهند و 
در نتيجه فدراسيون فوتبال و باشــگاه هاي ما با مشكلات عديده اي مواجه 
شــده اند كه بخشــي از آنها را ماجدي در تلويزيون گفــت ولي او هم مثل 
پرسپوليسي ها زيادي خوشبين است كه دل نهادهاي رسمي فوتبال به حال 
ما بسوزد.  پرسپوليس چوب خريدهاي صددرصد غلطي را مي خورد كه حاصل 
زحمات! مديران قبلي است و حالا تاوانش را بايد تيم فعلي بدهد. استوكس 
كلًا سه بازي هم براي پرسپوليس نكرد اما همان ابتدا 160 هزار دلار گرفت 
و حالا هــم 86 هزار دلار ديگر مي خواهد. تازه اگر بين اين دو دريافتي، پول 
ديگري نگرفته باشد. از استوكس بدتر رادوشويچ است كه يك گلر ذخيره بود 

اما طوري با او قرارداد بسته بودند كه انگار اشمايكل است!

مسابقات پنج وزن اول كشتي فرنگي قهرماني آسيا 2022 مغولستان ديروز 
در اولان باتور برگزار شــد و با معرفي نفرات برتر به پايان رسيد. پيكارهاي 
روز نخســت، با يك طــلا و دو برنز نمايندگان كشــورمان خاتمه يافت. 
ديدارهاي پنج وزن پاياني از 8 صبح ديروز آغاز شد و با معرفي نفرات برتر 
روز دوم، تكليف رده بندي تيمي قاره كهن در 2022 نيز مشخص مي شود. 

نتايج و عملكرد نمايندگان كشورمان در 5 وزن اول به اين شرح است:
   55 كيلو: علي نوربخش دور اول برابر هند 10-5 شكســت خورد و با 

شكست حريف در مرحله بعد، نوربخش حذف شد. 
   63 كيلو: ايمان محمدي، مقابل دامجين )مغولستان( و شيميزو نفر 
ســوم  جهان )ژاپن( به ترتيب 12-4 و 2- صفر برنده شد. برابر ميرامبك 
آيناگولوف دارنده نقره و برنز جهان )قزاقستان( 14-3 شكست خورد و به 

دليل كشتي نگرفتن سوريه، به مدال برنز رسيد. 
   77 كيلــو: عارف حبيب اللهــي دور اول مقابل آكــژول محموداف 
نايب قهرمان المپيك )قرقيزستان( 9- يك شكست خورد. با صعود حريف 
به فينال و با توجه به كشتي نگرفتن كيم هيون وو قهرمان المپيك و جهان 

)كره جنوبي( حبيب اللهي عجيب ترين برنز آسيا را بر گردن آويخت. 
   87 كيلو: ناصر عليزاده كه از ابتدا هم اميد اول كاروان كشتي فرنگي براي كسب 
مدال طلا محسوب مي شد، انتظارات را برآورده ساخت و طلاي سال قبلش را تكرار كرد. 
جوان مازني در مصاف با آيت بكوف )قرقيزستان( و تورسينوف قهرمان  آسيا )قزاقستان( 
با نتايج 7- يك و 3- صفر برنده شــد. در فينال هم جالگاسباي بردي مرادوف نفر سوم 

جهان )ازبكستان( را 3- يك شكست و تنها طلايي روز نخست ايران لقب گرفت. 
   130 كيلو: امير قاسمي منجزي، هند را 5- صفر شكست داد. مقابل 
قهرمان بازي هاي آسيايي)ازبكســتان( 9-8 مغلوب شد و با شكست اين 

ازبك برابر كره جنوبي، قاسمي هم حذف شد.

ابراهيم قاسم پور ســخنگوي كميته فني فدراسيون 
فوتبال در خصوص آخرين وضعيت انتخاب سرمربيان 
تيم  جوانان به خبر ورزشي گفت: سه گزينه براي تيم 
ملي جوانان وجود دارد و قرار است از هر سه مربي برنامه 
كاري گرفته و بررسي شود. سپس از هر سه مربي دعوت 
مي كنيم تــا در مورد برنامه هاي خود صحبت كنند تا 
فردي كه شايستگي داشته باشد، به عنوان سرمربي تيم 

ملي جوانان انتخاب و معرفي شود. 
قاســم پور درباره اينكه گفته بود در كميته فني 

جاسوس وجود دارد، گفت : من به كنايه گفتم جاسوس 
داريم چراكه اعتقاد دارم وقتي اعضاي كميته فني با هم 
صحبت مي كنند و تصميمي هنوز قطعي نشده، نبايد 
يك نفر مسائل را به رسانه ها عنوان كند و اين موضوع 
اصلًا جالب نيست. من اعتقاد دارم كسي كه اين اخبار 
را خوراك رسانه ها مي كند شايستگي و لياقت حضور در 
كميته فني فدراسيون را ندارد. با اين مسائل اعتماد بين 
اعضــا از بين مي رود و اعضا بايــد مثل يك خانواده به 

يكديگر اعتماد داشته باشند. 

ســخنگوي كميته فني در خصوص اينكه گفته 
مي شود سرمربي نوجوانان پرسپوليسي انتخاب شده و 
فدراسيون براي اينكه تعادل را بين آبي و قرمز رعايت 
كند، نامجومطلق را براي هدايت تيم ملي جوانان در نظر 
گرفته، بيان كرد: من يكي كاري به آبي و قرمز ندارم و 
همه من را مي شناســند كه نه اســتقلالي هستم و نه 
پرسپوليسي. ضمن اينكه به اين تعادل آبي و قرمز در 
تيم هاي پايه اعتقاد ندارم، هر كس كه كارنامه و برنامه 

خوبي داشته باشد را انتخاب خواهيم كرد. 

 قاسم پور: اين آقا لياقت 
كميته فني فدراسيون را ندارد 
انتخاب مربي جوانان 
ربطي به تعادل آبي و 
قرمز ندارد 

فدراسيون فوتبال پس از ارسال گزارش تخلفات عزيزي خادم به از وي به دادسرا هم 
شكايت خواهد كرد. صفي ا... فغانپور درباره ارجاع پرونده تخلفات شهاب عزيزي خادم 
به كميته اخلاق فدراسيون فوتبال گفت: »در مورد تخلفات صورت گرفته و مسائلي 
كه سبب عزل موقت عزيزي خادم در جلسه هيئت رئيسه شده اسناد و مدارك مربوط 
به اين موضوع جمع آوري شده و توسط دبيركل فدراسيون به كميته اخلاق ارسال 
شد. در دوره تصدي حدود يك ساله عزيزي خادم تخلفات اساسنامه اي، مالي و ساير 
تخلفات اعم از فعل يا ترك فعل صورت گرفتــه كه تمام اين موارد جمع بندي و به 
كميته اخلاق اعلام شد. براي هر قسمت مالي كارشناس مالي، حسابرسي و هيئت 
كارشناسي دادگســتري موارد را جمع بندي كردند و پس از آن موارد را به كميته 
اخلاق اعلام كرديم.«  مســئول امور حقوقي فدراســيون فوتبــال اضافه كرد: 
»پرداخت هاي غيرقانوني به برخي مشاوران و نزديكان بخش ديگري از تخلفاتي است 
كه در اين گزارش به كميته اخلاق ارسال شده و بايد براي استرداد اين مبالغ از همه 
افرادي كه پول هاي اضافي از فدراسيون دريافت كرده اند، در مراجع ذي ربط و كميته 
اخلاق، اقدامات قانوني را انجام بدهيم. البته به دليل تحصيل مال نامشروع در شُرف 
ثبت شكايت از عزيزي خادم در دادسراي فرهنگ و رسانه نيز هستيم.« فغانپور در 
مورد اينكه آيا گزارش تخلفات مالي عزيزي خادم به سازمان بازرسي و كميسيون 
اصل 90 مجلس شوراي هم ارسال شده اســت، گفت: »مجلس در مورد بررسي 
موضوع است و گزارش هايي كه درخواست كرده را ارائه كرديم.«  وي در مورد اينكه 
احتمال دارد اگر كميته اخلاق عزيزي خادم را قبل از مجمع 10 خرداد محروم كند، 
اين مجمع برگزار نشود، گفت: »دستور كار مجمع فقط عزل عزيزي خادم نيست و در 
هر حالتي اين مجمع برگزار مي شود.« مسئول امور حقوقي فدراسيون فوتبال در 
ادامه گفت: »عزيزي خادم در دوران فعاليت خود در فدراسيون فوتبال براي پاداش 
جام جهاني، حقوق ماهانه، كارانه، اضافه كار و ساير مزايا 6/670/493/936 ريال 
دريافتي داشته اما مبلغ 1/289/222/371 ريال هم كه مربوط به فدراسيون بوده به 
حساب شخصي  اش واريز شده است. البته هرچه خزانه دار و هيئت رئيسه درخواست 
كرده اند اين مبلغ را به حساب فدراسيون بازگرداند تاكنون اين كار را انجام نداده و اين 

تخلف هم به كميته اخلاق گزارش شده است.« 

 پاي رئیس معزول  به دادسرا باز مي شود؟
واريزي 2 ميلياردي عزيزي خادم از حساب فدراسيون به حساب خودش!

پس از حضور لوتار ماتئوس، برمه، كولينا و... در يكی از باشــگاه های تهران، 
سروصدای زيادی به پا شد و خيلی از رسانه های بيگانه عليه اين باشگاه موضع 
گرفتند. با دكتر سپهر تارورديان، مديرعامل باشگاه لاكچری متافيتنس در 

مورد مسائل اخير گفت وگويی انجام داديم كه می خوانيد:
  ماجرایپلمبشدنباشگاهشماصحتدارد؟

باشگاه ما هنوز افتتاح نشــده كه پلمب شود. ما در مراسم افتتاحيه حداقل 
1000 مهمان مطرح و سرشناس خواهيم داشت. آن روز كه لوتار ماتئوس، 
آندرياس برمه، كولينا و ماركوس مرك آمدند، فقط 60 نفر آنجا حضور داشتند.

  میگویندشمامجوزماده5راندارید.
اقدامات لازم در اين مورد انجام شده و ان شاءا... مجوز لازم را هم می گيريم. افتتاحيه 
باشــگاه ما بعد از عيد سعيد فطر با حضور مهمانان ويژه انجام می شود و از همين 

جا اعلام می كنم به زودی توتی، باره سی و سيدورف را هم به تهران می آورم.
  شماباماتئوسرفاقتدارید؟

بله، من 18 سال است كه با لوتار رفيقم. او و كولينا به دوحه آمده بودند و 
من زنگ زدم و گفتم حالا كه تا اينجا آمده ايد، به باشگاه ما هم بياييد؛ همين.
  اینكهمیگویندشهریههای300،۲00ميليونیمیگيرید،صحتدارد؟
اين دروغ محض است. متأسفانه تلويزيون های بيگانه اين چيزها را می گويند و 
عده قليلی هم باور می كنند. من صراحتاً اعلام می كنم اين رقم ها همه دروغ است 
و به هيچ عنوان حقيقت ندارد. بنده نه آقازاده هستم و نه رانت خاصی دارم. ما دو 
تا رفيق و شــريك هستيم كه با هم اين باشــگاه را زده ايم. بنده و آقای محمد 
خردمند. من خودم كاملًا فوتبالی هستم و ارتباطات فوتبالی بسيار خوبی دارم.

  پسباشگاهدرحالحاضرتعطيلاست؟
بله، چون هنوز افتتاح نشــده و اين ماجرای پلمب شدن هم اصلًا صحت 
ندارد. اينكه ما 4 چهره مطرح فوتبال دنيا را به ايران آورديم، برای بعضی ها 
گران تمام شــده و عليه ما سمپاشــی می كنند اما بــه زودی چهره های 
سرشناسی چون توتی، باره سی و سيدورف را هم به تهران می آوريم تا نشان 
بدهيم بزرگان فوتبال دنيا هيچ مشكلی برای سفر به ايران عزيزمان ندارند. 

 توتی، باره سی و سیدورف 
را هم به تهران می آورم

شهريه 2۰۰، ۳۰۰ میلیونی کذب محض است

واكنش مدير باشگاه لاكچری تهران به اتفاقات اخير
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خارجي استقلال 
 

با زبان روزه  
 
تمرین  می کند
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